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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ugye nem fogja bezárni a Kormány a Szent Imre 
Egyetemi Oktatókórházat ?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Kormány hivatalos szócsövének számító Magyar Nemzet közölt cikket a Kórházszövetség frissen
megválasztott elnökével, dr. Ficzere Andreával, akit korábban még a harmadik Orbán-kormány 
egészségügyért felelős államtitkári pozíciójára is esélyesnek tartottak. Bár államtitkár nem lett a 
kórházigazgatóból, mégis: elkötelezettsége a kormányzati körökhöz vitathatatlan. Éppen ezért is 
aggasztó, amit a magyar kórházakat tömörítő szakmai szövetség elnökeként mondott a lapnak, 
amely szerint lényegében kórházakat kellene bezárni Magyarországon.

Elszomorító lenne, ha a szükséges finanszírozás megteremtése helyett kórházak kerülnének 
bezárásra.

Éppen ezért is fontos megvitatni a Kormány ezzel kapcsolatos álláspontját.

Mindezekre tekintettel az alábbi kérdésre várom érdemi válaszát:

Ugye nem fogja bezárni a Kormány a Szent Imre Egyetemi Oktatókórházat ? 

Budapest, 2019. április 11.

Tisztelettel,

Dr. Lukács László György
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